
 

Referat - FAU-møte - Kleivane skole 2023-2024 
 

Dato: 4. mars 2024 
Klokkeslett: 19:00 

Møtested: Møterom 3, Kleivane skole 
 

Neste møte: Mandag 8/4 kl. 19:00 
 

Trinn Navn Verv Deltatt (x) E-postadresse 
1 Kaziva Chemak  X kaziva.chemak@sandnes.kommune.no 
2 Anja Bore Refsnes Nestleder X anja.ravndal@gmail.com 
3 Inesa Grigaite-Spuciene Kasserer  inesajuv@gmail.com 
3  Vara 3.   
4 Randi Helen Årrestad  X randiarrestad@gmail.com 
5 Espen Daaland Referent - espen.daaland@gmail.com 
5 Mette K. Haugvaldstad Vara 5. X mettehaugvaldstad@gmail.com 
6 Birte Tjelhovd FAU-leder X birte.tjelhovd@outlook.com 
7 Jan Vik  - jankvik@live.com 

SFO Vegard Aamodt  X vegard.aamodt@gmail.com 
 Berit V. Heggen Rektor - berit.voster.heggen@sandnes.kommune.no 

 
Sak  Ansvarlig 

1 Innkalling, referat og saksliste 
 

- Godkjent 
 

Birte 

2 Informasjon fra rektor 
 

- Kleivane skole har ansatt 7 nye lærere fra høsten 2024 
- Ny avdelingsleder, Anne Elin Vea, hadde sin første arbeidsdag i dag 
- Ledelsen jobber med god skolestart både for skole og SFO, august 2024 
- Kleivane skole har annonse ute med søknadsfrist 5. mars. Vi trenger 6 nye 

ansatte på SFO høsten 2024 
- Ang. 7.klasses avslutningsfest i juni: 28 elever, 2 foresatte pr elev, ingen 

søsken 
 

Berit 

3 Avslutningsfest – antall kaker, antall serivtører 
 

- Birte har innkalt trinnkontakter til møte angående avslutningsfest. 
- 6. trinn arrangerer avslutningfest for 7. trinn, som tidligere år 
- Se premisser fra rektor i saken over 

 

 

4 Endring trinnkontakter 7. trinn 
 

- Hilde Sværen-Hjulstad går inn som trinnkontakt for 7. trinn. Dette er 
oppdatert i liste på Spond. 
 

 



 
5 FAU Kleivane skole fremover 

FAU bruker mye av kreftene på å planlegge og gjennomføre arrangementer i 
løpet av et år. Det bør være et mål for FAU fremover og delegere oppgaver 
over på trinnkontater og foreldre på bestemte trinn. FAU har som mål å bruke 
mindre krefter på arrangementer, men i større grad kunne ta tak i mer 
skolepolitiske saker som kapasitetsutfordringer på skolen, skole-hjem-
samarbeid, langtidsplaner for klasser/trinn osv. 
 

 

6 FAU – skolesamarbeid 
FAU ønsker mer dialog medllom skole og FAU. FAU ønsker mer åpenhet 
med tanke på hvordan skolen tenker å håndtere kapasitetsutfordringer, bruk 
av spesialrom, andre skolepolitiske saker. FAU utvider fast ”sak 2” i FAU-
møtene, og åpner opp for mer diskusjon mellom FAU og rektor. Mer enn bare 
informasjon. Denne saken ses i sammenheng med sak 5, over. 
 

 

7 17. Mai 
Leder i 17.mai-komiteen hadde en gjennomgang av det pågående 
komitearbeidet. Det jobbes med å ferdigstille loddbøkene til etter påske. 
 

 

8 Eventuelt 
 

- Nytt diskotek 19. april ble foreslått. Det jobbes videre for å undersøke 
muligheter for dette. 
 

 

 

 


